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Obiščete nas lahko' 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

(3 s'mobil
lko Pr\\/^i nobaiPovej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Naslikanega kruha 
ne moreš pojesti

MEF in IZOLANI

IT
'.v- v;t.^

■ - -

t-EASIIUO

NEPROFITNA STANOVANJA blu
iNOVANJSKA SOSESKA UVADfc ZAHOD V \cJ\J Lij--- “ -------

snDv^wja v WAN190 ndvlh stanovanj! I ...

i STA N O VA N J A Š 1p6 G LÉ D OM NA MORJE
^NFO^TlVNOzèlRANJEINJERE^NTOV1 t ^ wwwTìoiaj

i j———^ I______1 f«™ 111 > 1 ■ I ^

Volimo se po Machiavelliju
Vox populi, vox dei, glas ljudstva - glas bogov, so si izmislili stari Latini, v tipičnem latinskem (kupoprodajno volilnem) 
smislu, Tako so si stari Rimljani izvolili Nerona, pa danes vemo kako se je končalo - v ognju, z Rimom vred.
(Zoki) Od takrat se zgodovina po
navlja, tako kakor se ponavljajo 
volitve, kot, menda, najvišji izraz 
demokracije. Na ta način je svet 
med drugimi dobil Washingtona, 
Jeffersona in celo Busha v ZDA, pa 
Robespierra in Charlesa de Gaula 
v Franciji, tudi Hitlerja in Stalina. 
Vse je izvolilo ljudstvo in če gre 
verjeti zgoraj omenjenemu reku, 
je glas ljudstva...glas božji. Nek, že 
dolgo pokojni cinik med moderni
mi evropskimi filozofi, je povedal, 
da na volitvah boljšo oblast lahko 
zamenja slabša, bolj redko, pa se 
zgodi obratno.

Na listah kandidatov za nedeljske 
občinske volitve je tudi tokrat ne
kaj tisoč kandidatov za župane in 
člane občinskih svetov. Večine ne 
vodi olimpijsko načelo „pomemb- 
no je sodelovati", ampak želijo po
stati del oblastnega aparata.
In ker verjamejo v “vox populi - 
vox dei” se naenkrat sprehajajo po 
ulicah in srečujejo državljane, me
ščane, prebivalce. Sami nasmehi 
so jih, in obljube o novih cestah, 
obnovljenih šolah, prihodu tujih 
investitorjev, o reševanju zafura- 
nega gospodarstva, o evropskih 
sredstvih...

Nenapisano pravilo, preverjeno v 
državah z najdaljšo demokracijo, 
od Anglije do ZDA je, da so volilci, 
kogarkoli volijo, na koncu prevara
ni. Zaključek je, da med politiko in 
moralo ni nobene povezave.
Toda, v stari Grčiji je bila etika te
melj politike in v starem Rimu so 
bili senatorji oblečeni v bele toge, 
da se ve, da so ljudje brez madežev 
v življenu in na vesti.
Potem se je pojavil Niccolo Mac
hiavelli (1469 - 1527), ki je pretrgal 
vezi med etiko in politiko. »Če želiš 
oblast, moraš biti brezobziren«, je 
zapisal, in »Cilj opravičuje sred
stvo«. Bertrand Rusell, eden naj
večjih mislecev v zgodovini človeš
tva je Machiavellijevega »Vladarja« 
razglasil za »priročnik za gangster
je«. Ko se ozremo po naših politi
kih in nekaterih njihovih dejanjih 
se zdi, da ga imajo nekateri še ved
no v predalu nočne omarice.
Ko boste v nedeljo volili politike je 
prav, da veste, kaj vas čaka.

Jan
Jaz sem Jan, tisti, Plestenjak 

in to je Fifi, ki bo nekoč junak, 
tak ki čuva hišo in otroke,

'l, te poliže ko ga vzameš v roke, 
b nadomesti ti ženo in dekle,
12 je kot politik, dobi prav vse.

S psmi je isto kot z ljudmi, 
ko si v težavah nikogar ni, 
le včasih najde se nekdo, 

ki ve, da dati ni težko. 
Včasih kakšno pesem dam, 
drugič sponzorja spoznam, 
tretjič pa se le nasmejem 
in še pasja srca ogrejem.

V nedeljo bomo volili
Vreme bo lepo, kandidate za 
župana, občinski svet in svete 
krajevnih skupnosti poznamo, 
za Izolo nam ni vseeno, torej 
bomo odšli na volišča, ki bodo 
odprta od 7. do 19. ure.
Če vas v nedeljo ne bo lahko 
volite še danes na predčasnem 
volišču v občinski stavbi. 
Skratka, na vas je, da bo Izola 
dobila oblast kot si jo zasluži.

@ BANKA KOPER komunala
Izola - šola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00-19.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-tel: 041/ 650 882

Pogrebna služba (24 ur) tel: 041/ 650 375
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Vsak deseti kandidat bo izvoljen
Občinski svet je najvišje zakonodajno telo v občini, ki sprejema najpomembnejše odločitve v lokalni skupnosti, zato ni čisto 
jasno, zakaj so volitve svetnikov v senci volitev županov. Na nedeljskih volitvah v Izoli se bo za sestavo novega občinskega sveta 
potegovalo 12 list kandidatov in 225 kandidatov. Poleg njih pa bomo volili še med 100 kandidati za svete krajevnih skupnosti.

Četrtek, 7. oktober 2010, št. 879

Predstavnike kandidatnih list smo 
prosili, naj si predstavljajo, da že 
sedijop v občinskem svetu in mora
jo glasovati, tako kot na seji sveta. 
Vprašali pa smo jih, kako bi glaso
vali o naslednjem:

1.Občinski prostorski načrt je v 
pripravi, občina pa nima izdelane 
in sprejete vizije razvoja. Ga boste 
podprli?
Zares: V principu ne, vendar je od
visno od prostorskega načrta. V ko
likor bi ga smatrala za zadovoljivega 
in v kolikor bi ga stranka in občani 
podprli, bi ga tudi jaz.
LDS: Glede na to, da prostorski 
načrti dolgoročno vpivajo na razvoj 
občine bomo podprli le tak pro
storski načrt, ki bo v največji možni 
meri usklajen z občankami in obča
ni Izole.
SD: Da, a še prej bomo predstavili 
svojo vizijo razvoja občine, za kate
ro se bomo potrudili najti čim širše 
soglasje Izolanov.
SLS: Sprejemanje raznih vizij razvo
ja nas preveč spominja na plansko 
gospodarstvo v nekih drugih časih. 
Lani smo sprejeli Strategijo turizma, 
kar nam popolnoma zadostuje. OPN 
bomo seveda podprli.

OLJKA: Priprava Prostorskega načr
ta občine je potrebna tudi zaradi 
uskladitve občinskih prostorskih 
dokumentov s prostorskimi doku
menti Republike Slovenije, toda 
brez vizije razvoja je prostorski 
načrt neuporaben.
Združeni za Izolo: Zahtevali bomo 
celovito predstavitev in jo posredo
vali čim širšemu krogu občanov. Za
htevali bomo podaljšanje obravnave 
dokler ne bodo usklajeni interesi 
čim širšega kroga domačinov.
SDS: Ne. Občinski prostorski načrt 
je mrtva črka na papirju brez pred
hodno sprejete vizije razvoja občine 
na področju gospodarstva, turizma, 
prometa, družbenih dejavnosti, pro
storskega razvoja.
Desus: Vizija in strategija razvoja 
usklajena tako s potrebami prebi
valstva kot gospodarstva bo podlaga 
za sprejetje OPN. Le-ta ne more biti 
seštevek posameznih prostorskih 
aktov, ki so starejši tudi od 10 in več 
let.
IJN: Strategija razvoja je sestavni del 
OPN, brez strategije dokumenta niti 
ni mogoče sprejeti. Sicer pa se stra
tegija razvoja oblikuje na formalnih 
in neformalnih srečanjih s svetniki, 
z občankami in občani, kjer dnevno 
iščemo rešitve za konkretne težave.

Strategija je jasna, le na papir jo je 
potrebno spraviti. To bomo nedvo
mno ob sprejetju OPN tudi storili. 
MEF in Izolani: Ne. Najpomemb
nejši razvojni dokumet občine mora 
biti rezultat dogovora vseh zainte
resiranih občanov in inštitucij, šele 
potem je smiselno začeti z njegovo 
izdelavo.
ISTRA-ISTR1A: Takoj bom podprl 
tak OPPN, ki bo izdelan po meri Izo
lanov in nam bo prinesel nova de
lovna mesta (turizem in storitvene 
dejavnosti), neprofitna stanovanja, 
vrtce. Nikakor spalnih naselij.

2.0brtniki in samostojni podjet
niki zahtevajo od lokalne oblasti 
olajšave pri plačevanju komunal
nega prispevka in nedomestila za 
stavbno zemljišče. Jih boste podpr
li, čeprav to pomeni bistveno manj 
prihodkov v občinsko blagajno? 
Zares: Menim, da to ni prava rešitev 
za njihove probleme, je pa lahko ena 
od olajšav, ki bi jih občina lahko po
nudila. Ob tem, da tak ukrep omo
goča veliko možnosti za zlorabe. 
LDS: Kadar gre za naložbe, ki spod
bujajo zaposlovanje in so skladne z 
vizijo razvoja občine bomo predlog 
po znižanju tega prispevka podprli. 
SD: Da, ker želimo v Izoli spodbuja
ti obrt, malo in srednje podjetništvo 
in ker je nujno, da v Izoli ohranimo 
delovna mesta in ustvarjamo nova. 
Izpad teh sredstev v proračunu 
bomo nadomestili z aktivnim črpa
njem evropskih sredstev, za katera 
bomo pripravili konkreten časovni 
načrt črpanja.
SLS: Zagotovo jih bomo podprli, saj 
vemo da nastopajo na mednarod
nem tržišču, v razponu, ki nam ga 
dopušča zakonodaja.
OLJKA: Za ohranitev delovnih mest 
pri obrtnikih in samostojnih podjet
nikih je nujno ustvariti ustrezne 
pogoje za ohranitev in razvoj njiho
ve dejavnosti v naši občini 
Združeni za Izolo: Seveda jih bomo 
podprli, saj brez njih prihodkov 
sploh ni. To je edina pot, ki dolgo
ročno prinaša rezultate in prepreči 
odhod obrtnikov, podjetnikov in 
gospodarstva nasploh.
SDS: Občina mora s strokovno in 
administrativno pomočjo pomagati 
obrtnikom pri pridobivanju evrop
skih sredstev pri razvoju novih 
dejavnosti.Z nerazumnim dvigom

prispevkov v zadnjem letu je obči
na žal dosegla, da marsikateri po
djetnik razmišlja o tem, da zapusti 
Izolo.
Desus: V Izoli je potrebno ustvari
ti ugodnejše pogoje za spodbujanje 
gospodarstva in odpiranje novih de
lovnih mest oz. ohranjanje obstoje
čih. Skratka naš odgovor je da.
IJN: Seveda obstajajo tudi takšni 
ukrepi, ki bodo obrtnikom res v 
pomoč, obenem pa slednji ne bodo 
predstavljali dodatnega bremena za 
občinski proračun. S kratkoročnimi 
ukrepi, ki so razvojno naravnani 
res kratkoročno povzročimo odlive 
iz proračuna, potrebno pa se je za
vedati, da s pravilno usmerjenimi 
sredstvi pravzaprav povečamo šte
vilo delovnih mest, iz naslova do
hodnine pa se dolgoročni prihodki 
tako povečajo. V tem oziru smo že 
pripravili zemljišče in način, kako 
bomo izolskim obrtnikom olajšali 
poslovanje.
MEF in Izolani: Če bodo tukaj 
bomo od njih kaj dobili. Če gredo 
proč ne dobimo nič. Treba je upo
števati meje realnega, na obeh stra
neh računa.
ISTRA-ISTRIA: Prevelika požreš
nost sedanje politične strukture 
brez občutka do prostora in občana 
pomeni počasen a siguren propad 
malega gospodarstva in posamezni
ka. Tudi tu je potrebno poiskati no
tranje rezerve in druge vire in s tem 
omogočiti, da Izolan dela.
S.Ali je tudi po vašem mnenju 
izolska občinska uprava kadrov
sko prenapihnjena in kaj narediti 
za zmanjšanje stroškov delovanja 
občinske uprave?
Zares: Se strinjam, racionalizacija 
na vseh področjih. Zmajšanje števila 
zaposlenih, podroben pregled upa- 
vičenosti stroškov delovanja.
LDS: Časi “debelih krav” so mimo, 
potrebna je racionalizacija občinske 
uprave in povečanje njene učinkovi
tosti. To pomeni, da lahko imamo le 
tako občinsko upravo, kot jo občin
ski proračun lahko prenese.
SD: Da, potrebna je temeljita preve
tritev občinske uprave. Težava ni le 
v številu zaposlenih ampak tudi v 
kvalificiranosti nekaterih zaposle
nih. Potrebna tudi prevetritev števi
la zaposlenih v vseh izolskih javnih 
zavodih (Center za kulturo, šport in 
prireditev, Komunala Izola ... ).

Revita na 
novi lokaciji
Od torka 5. oktobra posluje Revita
na novi lokaciji v obrtni coni. Naslov: Obrtna ulica 13.
Do nas pridete mimo upravne enote - zadnja ulica desno in 
potem druga levo (pri torkli).

Urnik: vsak delovnik od
8. do 16. ure. Telefon 
64-040-64 in 640-38-38.

Medicinske pripomočke še 
naprej izdajamo tudi na 
naročilnico oz. recept v 
breme ZZZS. Opravljamo 
tudi izposojo ortopedskih 
pripomočkov. Plenice in 
večje pripomočke lahko 
pripeljemo na dom. Del 
prodajalne smo namenili 
posebej ugodnim
nakupom - izdelkom v 
akciji.

Pričakujejo vas popusti 
dobrodošlice.

J» # ■

t Upravna 
enota

Zelena Ulic«

Obrn,iu:,ca ?
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MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.inantlrac.si; 
eraail: urectnistvo@manclrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
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Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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SLS: Za nevednega opazovalca se 
zdi, da je občinska uprava prenapih- 
njena. Občinska uprava mora poleg 
rednega dela popraviti tudi napake 
in krivice, ki so se v preteklosti na
pravile občanom. Tudi vlada nalaga 
občinam vedno nove zadolžitve. 
OLJKA: Z manjšim številom za
poslenih mora nuditi precej boljši 
servis občanom. Nujno je potrebno 
prevetriti nekatere službe, dvigniti 
strokovno raven, racionalizirati de
lovanje služb.
Združeni za Izolo: To je nemogoče 
zanikati na kar jasno kažejo primer
jave s podobnimi občinami. Najprej 
moramo zaustaviti “zaposlovanje 
zaradi zaposlovanja” (klientelizem, 
sorodstvo...) in takoj pričeti z reor
ganizacijo in povečanjem učinkovi
tosti občinske uprave.
SDS: Najprej je potrebno zagotovi
ti, da bo občinska uprava in njiho
ve strokovne službe začele izvajati 
svoje naloge, ki so jim dodeljene, 
strokovno v skladu z veljavno za
konodajo, profesionalno in učin
kovito. Brez pristranskih navodil 
in pritiskov ene ali druge vladajoče 
garniture.
Desus: V primerjavi z ostalimi Izoli 
primerljivimi občinami je naša ob
činska uprava prenapihnjena za eno 
tretino.Racionalizacija in učinkovi
tost občinske uprave so ena izmed 
poglavitnih točk našega programa. 
IJN: Občinska uprava ni prenapih
njena - ogromno je namreč nalog, 
ki so se v zadnjem času povečale. 
Veliko smo naredili že na tem, da 
učinkovitost uprave povečamo in s 
tovrstnimi ukrepi bomo nadaljevali 
tudi v prihodnje.
MEF in Izdani: Bojimo se, da je 
prepozno za racionalizacijo. Zdaj je 
treba od zaposlenih zahtevati kva
litetnejše delo tudi pri pridobivanju 
evropskih sredstev in zmanjšanju 
oddajanja nekaterih strokovnih del 
zunanjim avtorjem.
ISTRA-ISTRIA: 75 zaposlenih za 
tako majhno mesto, kot je Izola? 
Nekaj je hudo narobe in ni čudno, 
da so stroški temu prmerni. Vsaj 
polovica jih ne dela to, za kar so 
plačani.

4.Občinska blagajna je prazna. 
Ali boste podprli nadaljne proda
janje občinskih zemljišč in nepre
mičnin, oziroma, kaj bi prodali? 
Zares: Ne podpiramo prodaje, obči
na mora živeti v okviru prihodkov, 
ki jih ima. Pogledati je potrebno tudi 
možnost racionalnejše razporeditve 
sredstev znotraj proračuna.
LDS: Brezglava prodaja “občinske 
srebrnine” je dejanje garniture, ki 
nima vizije razvoja občine. Proda

se lahko le tista zemljišča, ki bodo 
skladna z vizijo razvoja občine za 
naslednja desetletja in skladna z 
OPN, ki ima to vizijo kot temelj.
SD: Prodajali bomo le tisto, kar je 
nujno potrebno za uresničitev naj
pomembnejših izolskih načrtov. V 
nobenem primeru pa ne bomo pro
dajali stanovanj. Ravno nasprotno - 
stanovanjski fond bi radi kvečjemu 
povečali.
SLS: Občinska blagajna ni prazna. 
Primer je, ko nekdo hoče kupiti nov 
avto in nima denarja. Odločiti se 
mora ali stari avto proda in za razli
ko za novi avto najame kredit, ali pa 
starega vzdržuje in plačuje kredit za 
celoten nov avto. Podobno se bomo 
v smislu dobrega gospodarja odlo
čali v primeru prodaje občinskih 
zemljišč.
OLJKA: Prodaja nepremičnine kar 
počez ne pride v poštev. Za zemlji
šča, ki so urejena v sklopu zazidal
nih načrtov ter taka, ki prinašajo 
nov razvoj in delovna mesta, pa ni 
sporna prodaja.
Združeni za Izolo: Za vsako proda
jo bomo zahtevali jasno predstavitev 
učinkov, ki jih taka prodaja prinese. 
Kupnina mora biti porabljena strogo 
namensko!
SDS: Občinske nepremičnine je 
smotrno prodati le v primeru, če je 
ta prodaja načrtno namenjena inve
sticijam, ki pomenijo višjo dodano 
vrednost oz. izboljšanje življenjskih 
pogojev za občane (npr. obnova ali 
izgradnje nove šole, itd..)
Desus: Stihijsko razprodajo za teko
čo porabo ne.Načeloma pa prodajo 
ja, za naprej določene projekte.
IJN: Vprašanje je napačno zastavlje
no, zanika dejansko stanje. Občina 
je finančno stabilna, ima redne pri
hodke, ki niso obremenjeni: Občina 
lahko takoj prične z izvedbo katere
gakoli velikega projekta, ki zahteva 
obsežno finančno investicijo.

MEF in Izolani: Še najbolj smotrna 
se zdi prodaja stanovanj zainteresi
ranim najemnikom, seveda na na
čin, da ne bodo predmet prekupče
vanja. Prodati je smotrno zemljišča, 
ki so že nekaj let “naprodaj” (npr. 
Kredo), nekatera pa bi morala obči
na celo odkupiti nazaj (npr. hladil
nico in škver).
ISTRA-ISTRIA: Podprl bom vsako 
prodajo, ki bo služila, da si bo Izo- 
lan pomagal pri razvoju in rešitvi 
stanovanjskih, poslovnih ali živ
ljenjskih problemov. Nikoli pa za 
nova spalna naselja!

5.Katere dele občine Izola bi brez
pogojno zaščitili pred pozidavo? 
Zares: Svetilnik, trikotnik v Simono
vem zalivu, zaledje.
LDS: Brezpogojno je treba zaščititi 
prvovrstna kmetijska zemljišča in- 
zemljišča v Krajinskem parku Stru
njan, pri tem je treba izvzeti ožje 
območje hotelskega kompleksa Bel
vedere.
SD: Vsekakor v to kategorijo spada 
izolski amfiteater, posebno skrb in 
tehten premislek pa je treba name
niti tudi Podbelvederju.
SLS: Kmetijska zemljišča in značilne 
istrske vedute na slemenih Šavrin- 
skih gričev na podeželju bi zaščitili 
pred pozidavo.
OLJKA: Brezpogojno so to zaščite
na in kmetijska zemljišča z intenziv
no rabo.

Združeni za Izolo: Zeleni pas, sve
tilnik, okolico šol in vrtcev ter druga 
področja, na katerih mora občina 
razvijati pogoje za življenje domači
nov. Prav je, da se s prodajami na
daljuje šele ko bo sprejet usklajen 
in izolanom primeren občinski pro
storski načrt.
SDS: Obalni pas bi brezpogojno za
ščitili pred stanovanjsko pozidavo. 
Obstoječe parke in zelene površine 
v mestu bi zaščitili in predvideli 
nove na območjih goste pozidave. 
Na podeželju bi omogočali pozida
vo z izključno individualnimi hiša
mi s širitvijo obstoječih strnjenih 
vaških naselij, zeleni amfiteater bi 
ohranili.
Desus: Gotovo so to vsaj deli prio
balnega pasu, pa tudi v samih nase
ljih je potebno imeti dovolj zelenih 
površin.
IJN: Poskrbeti moramo za to, da se 
priobalni pas ne pozida, da so povr
šine priobalnega pasu namenjene 
občankam in občanom ter turistom. 
MEF in Izolani: Svetilnik, Podbel- 
vedere, območje Ricorva, dolino 
Medljanščice in morda celo pobočje 
pod bolnico.
ISTRA-ISTRIA: Rikorvo (trte) in vse 
kmetijske površine.

6.Na koliko svetniških mest raču
nate v novem mandatu?
Zares: 2-3
LDS: Računamo na toliko mest, da 
bomo lahko v prihajajočem manda
tu uspešno izvrševali naš program. 
SD: Računamo na 6 do 7 svetnikov. 
SLS: Izolani nam zaupajo in misli
mo, da bo lista SLS imela tri mesta v 
občinskem svetu.
OLJKA: 3 oziroma več 
Združeni za Izolo: Ta odgovor pre
puščamo volilcem, upamo pa, da 
bomo imeli vsaj tri.
SDS: Štiri (4)
Desus: Tri.
MEF in Izolani: Upamo na toliko 
svetniških mest, da bomo lahko 
preprečili sprejemanje, za Izolo in 
Izolane škodljivih odločitev, ki jih je 
bilo doslej že preveč. 
ISTRA-ISTRIA: Upamo na 4.

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefanič s.p.
MOB.: 040/ 624 - 225
MOB : 041/703-927

_________________________________________________- _______________________________________________________________

uredništvo

Veliko jih je volilo predčasno
V torek so odprli pred
časno volišče za tiste, ki 
v nedeljo ne bodo mogli 
voliti in po ocenah opazo
valcev se je za predčasne 
volitve odločilo veliko šte
vilo Izolanov in tistih, ki 
imajo tukaj samo stalno 
prebivališče.
Šicer pa so na volilni ko
misiji povedali, da težav 
z volilnimi opravili ne bi 
smelo biti, po potrebi pa 
bodo pomagali člani volilnih odborov, seveda v tehničnem smislu. Glede se
znamov vseh kandidatov posameznih list so nam povedali, da bodo kom
pletne liste izobešene v posameznih glasovalnih kabinah. To je pomemb
no tudi zato, da bodo volivci vedeli katero številko ima kandidat, ki bi mu 
radi namenili svoj preferenčni glas. Na tokratnih volitvah lahko izbiramo 
trikrat: med osmimi obkrožimo enega kandidata za župana, obkrožimo eno 
listo kandidatov za občinski svet (ob listi zapišemo številko kandidata, če mu 
želimo dati preferenčni glas), obkrožimo pa tudi potrebno število kandida
tov za svet krajevne skupnosti. Velja si vzeti čas, da ne boste kaj zamešali.
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Soočenja županskih kandidatov-----------------------------------------------------------------------------

OBKROŽITE
CERCHIATE

'Z' Branko Simonovič
za župana 
per il sindaco

Čas je zayD C S U S
E'tempo per

S podporo Združeni za Izolo Con II sostegno Uniti per Isola

Naročnik DeSUS Izola

Soočenja prepričanih navijačev
Kandidati si želijo soočenj, saj šele tam lahko pokažejo, koliko veljajo v 
primerjavi s protikandidati. Toda, če imajo v publiki vsak svoje navijače, 
potem vse skupaj postane nekakšna Piramida, ki ne da odgovora na to, 
kdo je najbolj prepričal volivce.
Če bi sodili po aplavzih na soočenju v KS Jagodje - Dobrava, potem je bil 
najbolj prepričljiv aktualni župan, a kaj, ko so v prvi vrsti sedeli vsi “nje
govi” in navdušeno pospremili vsak njegov nastop. Pa ne le on, tudi drugi 
kandidati so imeli tam svoje podpornike, ki jih ni posebej zanimalo, kaj pri
povedujejo protikandidati ampak so bili tam zaradi njihovega kandidata. 
Malo manj je bilo to izrazito na soočenju v kulturnem domu, ki ga je pripra
vilo središče Rotunda v sodelovanju z izolskimi borci, upokojenci in in
validi na temo oblast in nevladne organizacije. Pravzaprav smo še najmanj 
izvedeli o tej vsebini, vseeno pa se je vseh osem kandidatov strinjalo, da je 
potrebno za dobro sodelovanje z nevladnimi organizacijami mnogo več kot 
le finančna podpora. Eden izmed predlogov za boljše delovanje in sodelova
nje je bil, združiti organizacije podobnih interesov, predvsem starejših kot 
npr.: Društvo upokojencev Izola, Društvo upokojencev Jagodje-Dobrava in 
Društvo invalidov Izola.
Po pričakovanju je bilo najbolj živahno na soočenju v kortežanskem Za
družnem domu, ki ga je pripravila tamkajšnja krajevna skupnost. Gre pač 
za območje, kjer se sprejemajo zazidalni načrti, gradi infrastruktura in se 
bremeni občane z različnimi prispevki in plačili. Zato so bili kandidati, po
sebej pa aktualni župan, deležni tudi glasnih vprašanj iz občinstva, ki pa je 
bilo tudi v tem primeru zelo programirano, saj je bilo slišati pripombe, da 
so nekateri navijači prvič prišli iz mesta do Kort. ur

dr. Tomislav 
Klokočovnik

Spremembe so se
I cambiamenti sono j.

šele začele.
■pena inizia«.} f Izo.aienaša

Slovenska ljudska stranka
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Neprofitno profitno

60 neprofitnih stanovanj?
Občina Izola je v torek podpisala pismo o nameri realizacije projekta »stanovanjski 
stolpič II - Livade«, v sklopu katerega bodo zgrajena tudi neprofitna stanovanja.

Pred očmi 
nam jo pobirajo

Podpis pisma med Občino Izola, Stavbenikom ter Gorico Leasing po
meni skupno zavezo za zagotovitev primernih bivalnih površin prebi
valcem v Izoli na zemljiščih v lasti podjetja Gorica Leasing, d.o.o. V tem 
oziru se Občina Izola zavezuje, da bo po izvedbi projekta odkupila 60 
stanovanj v novem stanovanjskem kompleksu, podjetje Stavbenik pa 
s podpisom izraža pripravljenost po prevzemu investitorstva dela stano
vanj v stolpiču. Izpolnjevanje nalog po tej pogodbi se prične, v kolikor 
so izpolnjeni vsi pogoji po predpisih, ki urejajo gradnjo, najkasneje ko
nec oktobra 2010, in sicer z vložitvijo vloge za izdajo gradbenega dovo
ljenja.
Novembra lani, ob prevzemu stanovanj v prvem bloku, je župan 
Tomislav Klokočovnik napovedal, da se bo gradnja neprofitnih sta
novanj nadaljevala in da občina na 12.000 kvadratnih metrov po
vršin v neposredni bližini bloka načrtuje gradnjo še dveh stolpičev 
s skupno 200 neprofitnimi stanovanji. Gradnja bi se, po njegovih 
besedah, morala začeti v prvi polovici letošnjega leta, izvesti pa jo 
mora družba Gorica Leasing, ki ima v lasti omenjena zemljišča. Ob
činski svet Občine Izola je namreč podprl aneks k soinvestitorski 
pogodbi med družbo Gorica Leasing in občino, s čimer je občina v 
zameno za lastništvo novozgrajenega bloka predala lizinški hiši 
zemljišča v neposredni bližini. Takrat je bilo kar nekaj pripomb, da 
je občinski svet s tem “onemogočil nadaljnjo gradnjo neprofitnih 
stanovanj”, vendar je Župan zatrdil, da določila v prostorskih aktih 
in soinvestitorski pogodbi lizinško hišo zavezujejo, da mora zgraditi 
neprofitna stanovanja. szj, ur

Izolani imamo na teh volitvah eno 
zadnjih priložnosti, da ostanke naše občine 
ubranimo pred kapitalom iz vseh koncev 
Slovenije in tujine. Ste kdaj pomislili, kaj vse 
smo izgubili v slabih dvajsetih letih. Nedanji 
Argo je v lasti A banke, trikotnik pred Delfinom 
je kupil mariborski Konstruktor, Livade zahod 
gradi Primorje iz Ajdovščine, Delamaris je v 
lasti Hypo banke, zemljišče ladjedelnice je 
kupil Olii metal Company, avtokamp Jadranka 
ima družba Energogroup Ljubljana, diskoteko 
Gavioli in sosednjo Opremo je kupil Merkator, 
Droga Kolinska ima lastnike v Ljubljani, izolski 
zaliv, trasa hitre ceste in deponija pod Šaredom 
so last slovenske države, Belvedere ima ruskega 
lastnika, Simonov zaliv je del Bernardina oziroma 
KD group, Marina je v italijanski lasti, hotel Delfin 
ima Zveza društev upokojencev, Mehanotehnika 
je v zasebni lasti, na pobočju rastejo stavbe, ki 
so last slovenskih politikov in tako naprej.

Sodobnih, uspešnih tovarn nam ni 
pobral napredek. Pobrali so jih ljudje, tisti, ki 
nam zdaj pod parolo napredka skušajo pobrati še 
zadnje, kar nam je ostalo.

Storili bomo vse, 
da jim ne bo uspelo.

MEF IN IZOLANI

A

Rad imam Izolo
Amo Isola

mag Igor Kolenc
za župana občine Izola

Naročnik oglasa: SD Izola
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Dogaja se

Pisma o namen z jasno namero
Politični tekmeci pravijo, da gre za poceni predvolilne poteze, aktualna oblast pa pravi, da je 
bilo treba s podpisovanji pisem o nameri počakati, dokler pogovori s partnerji niso končani. 
Zanimiveje, da o teh projektih občinski svetniki niso niti odločali niti bili z njimi seznanjeni.
Prejšnji teden sta aktualni župan, 
dr. Tomislav Klokočovnik, ter di
rektor Doma upokojencev Izola, 
Ljubo Klanjšček, podpisala pi
smo o nameri, s čimer sta se obe 
strani zavezali k izboljšanju pro
storske in bivalne problematike v 
izolskem Domu upokojencev.
Kaj to pravzaprav pomeni. To, 
da Občina s podpisom izraža pri
pravljenost za aktivno vključitev 
v proces zagotavljanja morebitno 
potrebne nove lokacije za potrebe 
novogradnje Doma upokojencev in 
sofinanciranja projekta izgradnje 
z zagotavljanjem vložka komunal
no opremljenega zemljišča ter ka
snejšega sofinanciranja določenih 
socialno-varstvenih programov. 
Občina Izola bo v tem oziru, poleg 
prizadevanj za dolgoročno ustre
znejše nastanitvene in življenjske 
pogoje upokojencev, reševala tudi 
problematiko dnevnega varstva 
upokojencev v bodočem Centru 
starejših občanov.Lepo, bodo rekli 
zainteresirani, predvolilno bodo 
rekli politični tekmeci, tisti, ki po
litiko razumejo kot iskanje dogo
vorov za skupne cilje pa ne bodo 
rekli nič. Morda le to, da se je ob
čina obvezala, da bo pomagala re
ševati problem nastanitve starejših 
občanov.

Stanovanja vedno vžgejo
Ta teden, natančneje, v torek, S. 
oktobra, pa je Občina Izola podpi
sala že novo pismo o nameri. Tokrat 
so se spomnili na mlade družine in 
predstavili projekt »stanovanjski 
stolpič II - Livade«, v sklopu kate
rega bodo zgrajena tudi neprofitna 
stanovanja. Pogodbo so podpisali: 
Občina Izola, Stavbenik in Gorica 
Leasing, ki je pravico do gradnje 
dobila zato, ker občina ni plačala 
svojega deleža pri gradnji prvega 
bloka. Po slavnostnem podpisu so 
si podpisniki ogledali lokacijo ter 
odkrili informacijsko tablo na ze
mljišču bodočega objekta.
Lepo, bodo rekli zainteresirani, 
predvolilno bodo rekli politični 
tekmeci, tisti, ki politiko razumejo 
kot iskanje dogovorov za skupne 
cilje pa tudi tokrat ne bodo rekli 
nič. Morda le to, da bi bilo lepo, če 
bi se o takšnih projektih občinsko 
vodstvo posvetovalo ali vsaj sezna
nilo klube svetnikov, ki so tudi za 
ta projekt izvedeli iz medijev.

Vrtec je dobil eko zastavo
Danes, v četrtek, 7. oktobra ob 
10.00 uri bo ob novi enoti Vrtca 
Mavrica, prireditev ob pridobi
tvi ekozastave, kot zunanjega 
znaka pripadnosti in uspešne
ga zaključka dvoletnega dela v 
mednarodnem projektu Eko- 
šola kot način življenja. 
Obenem bo potekala slavnos
tna otvoritev dveh novih od
delkov vrtca

Na vseh koncih se dela
To pa seveda ni vse. Občina Izo
la je v obdobju po zadnji seji 
občinskega sveta pohitela z ne
katerimi projekti, ki niso nikoli 
prišli na svetniške klopi ne kot 
odlok še manj kot infornmcija. 
Tako smo v zadnjem obdobju 
nenavadno hitro in potiho do
bili nove plavajoče pomole v 
občinskem pristanišču, padel 
je zid ob Argu, padel je Shoto 
klub, raste nam pasje kopališče 
ob svetilniku, občina asfaltira 
cesto skozi marino, v načrtu je 
pešpot od Dantejeve do marine 
mimo letnega kina Arrigoni in 
morda še kaj. Lepo, toda zanimi
vo, da se dogaja prav zdaj, pred 
volitvami, ob tem, da je občin
ska blagajna bolj ali manj ves 
čas enako prazna. Predvsem pa 
se uveljavlja praksa, da občinska 
uprava pri svojih odločitvah ne 
potrebuje niti koalicije niti ve
čine niti občinskega sveta.

Izola ni Koper
Zazdelo se nam je, kot da smo 
občina Koper, kjer ima župan 
absolutno večino in brez sogla
sja sprejema takšne odločitve. 
Toda v Izolski občini takšne 
absolutne oblasti ni, zato nas 
je zanimalo, kako je to mogoče 
pa smo si sami odgovorili: "Če 
občinska oblast mirno zavrne 
poročilo Nadzornega odbora in 
občinskemu svetu dobesedno 
onemogoči vsebinsko razpravo 
o tem poročilu, potem je jasno, 
da bo treba za odgovore poča
kati na čas po volitvah. ”

Aljoša M.

Reagiranje

Stanovanjski sklad RS ne bo 
gradil stanovanj v Izoli
Socialni demokrati smo preseneče
ni nad izjavo Občine Izola, s katero 
vodstvo občine obljublja Izolanom 
neprofitna stanovanja, ki naj bi jih 
gradili v sodelovanju s Stanovanj
skim skladom Republike Slovenije, 
slednji pa o tem ne ve ničesar.
Na spletni strani Občine Izola smo 
zasledili novico o informativnem 
zbiranju interesentov za neprofitna 
stanovanja v Izoli. Letos jeseni naj 
bi se na območju Livade-zahod po 
navedbah Občine Izola pričela grad
nja novega sklopa neprofitnih stano
vanj v sodelovanju s Stanovanjskim 
skladom RS in investitorjem Gorico 
Leasingom, d.o.o. V prvi fazi naj bi 
zgradili 80 različnih stanovanjskih 
enot skupaj s podzemnimi garažami. 
Stanovanja bi ponudili v najem, na
kup ali nakup po modelu deljenega 
lastništva občanom Izole.

Cene stanovanj naj bi bile neprofitne 
oziroma nižje od primerljivih prodaj
nih tržnih cen. Ker nas je zanimalo, 
če to drži, smo se obrnili na Stano
vanjski sklad RS z vprašanjem, ali 
Stanovanjski sklad RS sodeluje z Ob
čino Izola pri načrtu izgradnje 80 sta
novanj na območju Izole. Odgovor je 
bil približno tak, kot smo ga pričako
vali. Potrdili so nam, da informacija 
o sodelovanju stanovanjskega sklada 
pri omenjenem projektu ne drži in da 
je navedba Občine Izola o sodelova
nju s stanovanjskim skladom, objav
ljena na spletni strani, »neresnična 
in kot taka zavajajoča«. Iz stanovanj
skega sklada dodajajo še, da je zadnji 
Program za sofinanciranje izgradnje 
neprofitnih najemnih stanovanj za 
leti 2008 in 2009 bil zaključen 31.12. 
2009 in do tega roka Občina Izola ni 
prijavila projekta izgradnje stanovanj 
na območju Livade.
Socialni demokrati prosimo vodstvo 
občine, naj preneha z zavajanjem 
Izolanov v predvolilne namene.

Predsedstvo 00 SD Izola

Slovenska ljudska stranka
Zaupajte nam!
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Novice

Samo naivneži bi verjeli, da se bo spor med izolsko občino in Marinvestom 
končal na sporazumen način. Odnosi so zbežali z vajeti in zdaj si razgrete 
situacije kar sledijo. Potem, ko je pred dnevi Marinvest preprečil asfaltiranje 
pešpoti po zemljišču za katerega meni, da ga ima on pravico opremljati, je 
v ponedeljek prišlo do zanimivega zapleta s plovili. Za ograjo nesojenega 
sprehajališča, ki jo varujejo tudi redarji, je ostalo namreč nekaj plovil, ki 
jih upravljalen marine ni želel umakniti, zato je to želela storiti druga stran. 
Toda plovila je treba nekam odložiti, Marinvest pa ni dovolil, da uporabijo 
njihovo zemljišče. Tudi ta zaplet še ni rešen, v Marinvestu pa pravijo, da so 
spor že prenesli na evropsko sodišče. Čakajo nas še zanimivi dnevi.

Smrtno nevarno blato
Vozniki na relaciji Izola - Šared opo
zarjajo, da je vožnja po tej cesti, po
sebej ob dežju, izredno nevarna. Po 
isti cesti namreč vozijo tudi tovor
njaki, ki na cestišče prinašajo blato, 
to pa je za vožnjo izredno nevarno. 
Izvajalec del sicer čisti cesto, ven
dar pravijo, da bi bilo veliko bolje, 
če bi tovornjakom očistili kolesa že 
pred prihodom na cesto.

Dnevi odprtih vrat in tečaj za radioamaterje
V torek In četrtek. 12. in 14 oktobra bodo v prostorih Radio kiuba iloia v 
športni dvorani Livade dnevi odprtih vrat na katerih bodo izolski radioama
terji ljubitelje tehnike in posebej pristaše sodobnih komunikacij seznanili z 
dejavnostjo radioamaterjev. Ob tej priložnosti bodo predstavili brezplačen 
tečaj za radioamaterje ki ga bodo organizirali v začetku novembra in bo 
predvidoma zaključen naslednje leto. Ob uspešnem zaključku omenjenega 
tečaja lahko tečajnik pridobi mednarodno dovoljenje za uporabo radioama
terskih radijskih postaj. Vsebina je primerna za vse generacije pri osnovno
šolcih pa za učence tretje triade. Dodatne informacije na 031 858 826

Lepo je biti 
s takimi Izolani
Seveda sem ponosen, kako pa ne bi bil, da 
lahko družim s tako različnimi in vendar tako 
svobodnimi in uspešnimi ljudmi. Da se lahko ure 
in ure pogovarjam s Slavkom Samotorčanom 
o njegovi zasebni zobozdravstveni praksi, 
o esperantu ali o padalstvu, da poslušam 
Egle Tomažinčič, ki zna pripovedovatoi o delu 
Nadzornega odbora in o svojih dveh uspešnih 
hčerkah, da mi zaupa Maks Filipčič, skoraj že Tito Krajevne 
skupnosti Jagodje - Dobrava in me o marsičem, posebej pa o 
enakosti ljudi pouči Dušan Ambrož. In Barbara Dobrila, ko 
pripoveduje o svojih srečanjih s pedagogi iz drugih koncev sveta, 
o tistih koncih, ki jih pozna tudi nekdanji morski policist in zdaj 
trener kick boxinga Bojan Korošec, ali pa nenehni iskalec in 
popotnik, izumitelj in uspešen poslovnež Jože Lorbek - Jošt. 
Da o nekdanji rokometni reprezentantki Jugoslavije in zavzeti 
delavki izolske bolnice, Davideli Tičič niti ne govorim, ali pa 
o dr. Timiju Ečimoviču, klimatologu iz Medošev, predavatelju 
na več svetovnih univerzah, trikrat nominiranemu za Nobelovo 
nagrado. Z nami so še: Andrej Dernikovič, zdravnik in ekolog 
pa še alpinist zraven, Alenka Sarkanj, predsednica plavalnega 
kluba Žusterna, športna funkcionarka in nekdanja bančnica 
in Dušan Milanič, gradbinec, ki je obnovil najlepše izolske 
stavbe. Potem pride Boris Čuk, sinonim izolskega rokometa, 
diplomirani strojnik, ki se je zapisal športu, za razliko od Elvisa 
Šahbaza, ki zna popraviti vse, vendar pa najraje igra kitaro in 
to vrhunsko, seveda. Eva Slekovec je generacije in generacije 
izolskih in obalnih gimnazijcev popeljala v skrivnostno deželo 
geografije, Miran Jerman, nekdanji aktivist Kluba študentov 
in dijakov izolske občine je zdajšnji računalničar in podjetnik, 
Petra Božič skrbi, da ima kino Odeon takšen program, da dvorana 
ni nikoli prazna. Jasna Istenič je bankirka, skrbi za investicije 
in za življenje v našem mestu, Karmen Pergar pa skrbi za bolne 
v Zdravstvenem domu Koper ter ob tem še za tiste mlade, ki 
imajo preveč energije. In na koncu a ne nazadnje, je tu še ing. 
Aleksander Slekovec, človek od katerega se lahko samo učim. In 
to počnem, tako kot vsi našteti kandidati liste MEF in IZOLANI.

Tem ljudem zaupam in jih cenim.
Upam, da mi boste v nedeljo pritrdili. 
Obkrožite nas. MEF in IZOLANI

Radi imamo Izolo!
Lista kandidatov za Občinski svet:

1. Breda Pečan
2. Aleksej Skok
3. Marino Domio
4. Romina Kralj
5. Sebastjan Morato
6. Valter Jugovac
7. Kristina Zelič

8. Valdi Morato
9. Renato Vouk
10. Sasikala Perumal
11. Lucio Gobbo
12. Jadran Poje
13. Nataša Ružnič
14. Alessandro Grisonich

15. NinoFilipin
16. Ivana Petra Morato
17. Branko Pišlar
18. Igor Križmančič
19. Nina Ivančič Šavron
20. Dušan Moljk
21. Vinko Gregorič

(D

s
Naročnik oglasa: SD Izola
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Futsal

Tekma proti Dobovcu prekinjena 
v 32. minuti
Tekma, kjer je pred več kot 300 gle
dalci gostoval rogaški Dobovec Trgo
vine Jager, ni dočakala svojega kon
ca. Po zgodnji izključitvi domačega 
vratarja Tomaža Rupnika (9. minu
ta), skupno petih rumenih kartonih 
v desetih minutah igre, vodstvu go
stov z 1:2 ob polčasu ter nadaljnjih 
2:5 je bil obračun prekinjen v 32. 
minuti, zaradi fizičnega napada do
mačega gledalca na prvega sodnika, 
Boruta Sivica. Tako vsaj pravi urad
ni zapis tekme. A vsaka zgodba ima 
več plati in tudi ta ni izjema. 
Zanimivo je namreč, da je kljub 
zmagi za zeleno mizo in obtožbam 
o tem, da je sodniški par favoriziral 
goste, gostujoči igralec Uroš Kroflič 
vso krivdo za prekinjeno tekmo zva
lil ravno na sodnike, ki po njegovem 
mnenju že leta krojijo razplete te
kem v slovenskem Futsalu. Podob
nega mnenja je bil tudi trener izo- 
lanov Sandi Likar, ki sicer obžaluje, 
da je prišlo do incidenta, a v isti sapi 
dodaja, da so si za to krivi sodniki 
sami.
Zanimiva je tudi izjava vodstva izol
skega kluba, kjer sploh ni omenjen 
fizični napad na sodnika.
Izjava KMN Izola:
Tekma 3. kroga SFL med ekipama 
KMN Izola in KMN Dobovcem, ki 
se je igrala 1.10.2010 v Izoli, s pričet
kom ob 21:00, je bila organizirana v 
skladu z vsemi pravili o organizaciji 
tekem 1. SFL. Na tekmi je bilo prisot
nih približno 350 gledalcev, za var
nost pa je skrbelo 7 rediteljev.
V prvem polčasu je delegat tekme, 
prekinil tekmo za krajši čas ter zah
teval umiritev domače navijaške sku
pine, za kar je bilo poskrbljeno in po 
besedah samega delegata dobro iz
peljano, tako da se je tekma normal
no odvijala do konca polčasa.
Drugi polčas se je pričel normalno 
in sicer do 32. minute, ko je sodnik 
Borut Šivic preko delegata zahteval 
izpraznitev tribun zaradi nam ne
znanih razlogov. Sodnika sta še isti 
trenutek zapustila igrišče. Po teme
ljitem pogovoru z reditelji, ki so bili 
pretežno usmerjeni v nadzor doma
če navijaške skupine nam nikakor ne 
uspe priti do pravega razloga zakaj se 
je sodnik odločil za takšno potezo. 
Tako je bila tekma prekinjena nekaj 
minut, gledalci so bili preko zvočnih 
naprav in osebno s strani rediteljev 
pa tudi vodstva samega kluba pozva
ni naj se odstranijo s tribun oz. naj 
zapustijo dvorano. To se je tudi v ne
kaj minutah zgodilo, tako da je bila 
dvorana po približno 10 minutah od 
prekinitve tekme izpraznjena. Kljub 
temu pa se sodniška dvojica, ki je 
predhodno zapustila igrišče nanj ni 
vrnila, prav nasprotno, zapustila sta 
prostore dvorane ter odšla.
Za odhod sodnikov, kontrolorja ter 
delegata je bilo poskrbljeno tako da

so lahko nemoteno zapustili dvora
no. O dogodku je bila pozvana tudi 
policijska postaja Izola, kateri so na 
kraj dogodka poslali več policistov, 
ki pa niso ugotovili nikakršnega pre
krška.
Za odločitve sodnikov, ki pa so bile 
sprejete med samo tekmo, ne gre 
izgubljati besed, kakor tudi ne o 
njihovi nepristranskosti in profesio
nalnosti.
Uprava KMN Izola - CC Isola
Izolani bodo 4 domače tekme 
odigrali pred praznimi tribunami
V torek pa se je na incident odzvala 
tudi NZS, kjer so tekmo registrirali 
z rezultatom 0:5 v korist gostov, izo
lani pa bodo morali naslednje štiri 
tekme odigrati pred praznimi tribu
nami.
Ne gre izgubljati besed o tem, kako 
lahko ta sklep škoduje izolanom, 
tako iz finančnega, kot tudi iz čisto 
športnega vidika, saj ravno navija
či so bili eno glavnih orožji izolske 
ekipe na domačih tleh. Včeraj proti 
večeru se je zato tudi sestalo vodstvo 
ekipe, kjer je tudi padla odločitev, če 
se bodo na sklep NZS-ja pritožili, ali 
ne. Neuradno bi si skoraj zagotovo 
upali trditi, da je pritožba na sklep in 
na sojenje samo neizbežna._______

Rokomet

l.A SRL - ženske
Casino Izola - Celje Celjske mesni
ne 30:29 (16:14)
Potem, ko so domačinke pretežni del 
srečanja vodile, so do zmage prišle v 
zadnjih sekundah srečanja. Prve toč
ke bi si lahko zagotovile že dobrih 
deset minut pred tem, vendar svoje 
prednosti treh zadetkov (24:21) niso 
uspele obdržati in so tekmicam do
pustile izenačenje. V zelo izenačeni 
končnici se je na parketu odvila pra
va drama. Dve minuti pred koncem 
pri izidu 28:29 Izolanka Suzana 
Atanasova ni realizirala najstrož
je kazni, zadetek za izenačenje pa 
je zatem prispevala Polona Barič. 
Odločilen gol je v zadnjem napadu 
dosegla Atanasova in se tako odku
pila za zgrešeno sedemmetrovko. Z 
osmimi zadetki je bila tudi najboljša 
strelka pri domačih, zadele pa so še 
Polona Barič in Sandra Barišič (po 
7), Ajda Bajraktarevič (4), Urška 
Benčič (2) ter Darja Jakovčič in 
Aleksandra Derdaj (po 1).

l.B SRL-moški
RK Celje Pivovarna Laško B:RD 
Istrabenz Plini Izola 33 : 29

Rokometni vikend
V soboto 09.10.2010 se bodo v roko
metni dvorani odvijale prvenstvene 
tekme tako mlajših selekcij RD Istra
benz Plini Izola kot mlajših selekcij 
ŽRK Casino Izola.
Program:
ob 9.00 uri, Ml. deklice B - ŽRK Ca
sino Izola:RK Ajdovščina 
Ob 10. 00 uri Mlajše deklice A - ŽRK 
Casino Izola:RK Ajdovščina 
Ob 11.15 uri Starejše deklice - ŽRK 
Casino Izola:RK Ilirska Bistrica 
12.45 uri, Kadetinje - ŽRK Casino 
Izola :Burja
Ob 14.30 uri, Kadeti - RD Istrabenz 
Plini Izola:Mitol Sežana 
Mlajši dečki A in B gostujejo pri vr
stnikih v Kopru, Starejši dečki pa 
nimajo prvenstvenih tekem.

Nogomet

Rezultati:
MNK Izola:Škou Nagode 1:4 (1:1) 
II. Bistrica:Korte Avtoplus 4:1 (3:0) 
Namizni tenis

POGLED § STRANI
piše: Žarko Kovačič

Tekmovanja v rokometnih ligah se 
nadaljujejo. Celjani so po porazu v 
domačem prvenstvu, izgubili tudi v 
ligi prvakov. Poraz v Kopru, lani so 
se pivovarji izvlekli, je sigurno pustil 
nekaj odrgnin. Na Bonifiki je ekipo 
vodil pomočnik Denič, uspelo pa 
jim je samo dvakrat povesti. Cimo
su na tekmi zato ni bilo nič lažje, saj 
je zelo dobro branil gostujoči vratar 
Alililovič. V zaključku tekme se je 
Celjanom nasmihala celo točka, Ko
prčani so imeli dva igralca izključe
na, vendar je bila zadnja akcija tako 
neizdelana in Stanič je strel ubra
nil. Na tekmi je bilo veliko bližnjih 
srečanj med igralci in sodnika sta s 
težavami pripeljala tekmo do konca. 
Več kot očitno postaja, da so sodni
ki v 1A moški ligi nedorasli kvaliteti 
rokometa v tej ligi. Vprašanja, zakaj 
ni dogovora z sodniško organizacijo 
pa tudi nihče več ne komentira. Po 
odigranem četrtem kolu, imajo vse 
ekipe na računu točke. Neporažena 
ostaja ekipa Velenja, zelo dobro gre 
Šk. Loki, katera je ekipo Slovana pre
magala kar za 14 golov. Slov. Gradec 
je po dobri igri in zmagi v Ljubljani, 
doma prepustil točke Krki. Prebuja 
se Trebnje, tokrat so zmagali v Šmar-

Namizni tenis

l.SNTL - članice 2. krog
Ilirija Ljubljana: Arrigoni 4:5

V tekmi 2. kroga prvoligaškega pr
venstva so Izolanke pričele slabo in 
domačinke so povedle 3:1. Nato so 
naše igralke nanizale kar tri zmage 
zapored in povedle 4:3. Po izena
čenju na 4:4 je Kristin Fatorič pre
pričljivo zmagala 3:1 odločilni dvo
boj in zmaga je tako odšla v Izolo. 
Igralka dvoboja je bila Jana Ludvik, 
ki je premagala vse tri nasprotnice. 
Dve zmagi pa je ekipi prinesla Kri
stin Fatorič.

Rekreacija

Z Gibanjem do zdravja
Vabilo na prireditev Z Gibanjem do 
zdravja, ki bo v sobot 9. oktobra na 
ploščadi Srednje gostinske in turi
stične šole v Izoli.
Izvedli bomo preizkus hoje na dva 
kilometra, ki vam omogoča dolo
čitev telesne zmogljivosti in izdela 
plan telesne aktivnosti, s katero pri
dobivate na telesni kondiciji. 
Prireditev bo obogatena z izvaja
njem meritev (krvni tlak, holeste
rol, sladkor...).
Dodatne informacije dobite pri 
Taji (040/738065) ali Kseniji 
(040/501379)
Prireditev bo ob vsakem vremenu!!!

tnem. Morda sedaj prvenstvo le do
biva »normalne« okvirje in napovedi 
bodo lažje.
Tudi pri dekletih imajo vse ekipe vpi
sane prvenstvene točke. Izolanke so 
v nedeljo le vpisale prvo zmago. Pre
magale so ekipo Celjskih mesnin, te
sno zmago so si zagotovile v zadnjih 
sekundah tekme. Izolanke so skozi 
večji del tekme vodile, toda Celjanke 
so prav na koncu najbolj pritisnile. 
Obe ekipi sta zgrešili strela iz 7m, 
vendar so naše le uspele dve sekun
di pred iztekom igralnega časa zade
ti in tudi zmagati. Ekipa Izole je na 
trenutke odigrala zelo navdahnjeno, 
v ključnem trenutku pa niso znale 
zabiti »zadnji klin«. Sandra Srečko- 
vič tokrat ni bila prava, imela pa je 
odločilno obrambo pri strelu iz 7m. 
V soboto bo do Izolanke ponovno 
gostile ekipo Zagorja. Po porazu v 
pokalnem tekmovanju, bodo gostje 
tudi tokrat v vlogi favorita za zmago. 
Veliko več samokontrole bo potreb
ne za nove točke.
Izolani so tudi v drugem kolu gosto
vali. Žal jim ni uspelo ponoviti dobre 
igre iz prejšnjega prvenstva in B eki
pa Celjanov je sigurno zmagala. Se 
pa našim ponujajo dve točki v sobo
to, ko bo v Izoli gostovala ekipa iz Aj
dovščine. Ajdovci so še brez točk in 
ob vsem dogajanju v njihovem klu
bu so Izolani papirnati favoriti. Der
biji so še kako nepredvidljivi, kljub 
težavam bo na parketu zelo vroče. 
Igralci se dobro poznajo in zopet bo 
vse odvisno od »dneva«. Na prvi do
mači tekmi si Izolani želijo dve točki 
in upajmo, da jim bo uspelo.
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Kickbox je predvsem šport
Ob borilnih veščinah marsikdo pomisli najprej na pretepanje, v resnici pa lahko govorimo o 
športu, ki s pretepanjem nima takorekoč nič skupnega. In kickbox bo kaj hitro postal tudi 
olimpijska disciplina, Izolani pa že čakamo na novega olimpijca. Ker smo pač razvajeni.
V Izolsko zbirko kolajn z najvišjih 
tekmovanj lahko prištejemo še eno 
odličje. Pred tednom dni je v Beo
gradu na svetovnem prvenstvu mlaj
ših kategorij v kickboxingu srebrno 
kolajno osvojil tekmovalec izolskega 
Kit-a, Izolan Jaka Hudales. Prav je, 
da z Jako o tem uspehu in o kickboxu 
nasploh porabimo nekaj besed.

- Pred tednom dni si osvojil 
srebrno kolajno, kdaj si se pa s 
tem športom začel ukvarjati?
- S kickboxingom sem začel pred 
desetimi leti, torej ko sem jih 
imel šele pet. Takrat me je oče 
vpisal v kiub, ki ga je pred leti 
tudi pomagal ustanoviti. Sam je 
bil tudi aktiven v različnih boril
nih veščinah in nič nenavadnega 
ni, da sem sam šel po njegovih 
poteh.
- To je kar zgodaj, kajne?
- Je ja. A takoj sem se nad kic- 
kboxom navdušil, in še vedno 
zelo rad hodim na treninge, tako 
da mi ni nič žal. Hitro sem tudi

napredoval in zdaj že pet let tudi - In to kljub temu, da se takore- 
redno nastopam na domačih in koč med tekmovanjem pretepa- 
mednarodnih turnirjih. te?
- Si torej že skoraj veteran v - Ja res (smeh). Vsekakor je to
svoji kategoriji starejših kade- zanimivo in morda navzven de
lov. Kako pa se razumeš z osta- luje tudi nenavadno. A kickbox je 
limi tekmovalci? predvsem šport in mi smo špor-
- Z nekaterimi se že dolgo let tniki. In zgleda, da bolj je šport 
srečujemo na mednarodnih tur- kontakten, bolj se tekmovalci med 
nirjih in z nekaterimi sem tudi sabo spoštujemo in tudi družimo.
dober prijatelj. Redno si tudi do- ______________________________
pisujemo in radi se družimo po
in pred tekmovanji. /•’ ' " ■ •

V

- Kako pomemben pa je ta zadnji 
uspeh na vetovnem prvenstvu v 
Beogradu?
- Vsekakor ga štejem med po
membnejše uspehe svoje kariere. 
Sicer sem bil tudi evropski vicepr- 
vak, petkrat pa sem tudi zmagal 
na mednarodnih turnirjih. Letos 
pa me čakajo še štiri močni turnir
ji, potem pa bom počasi že moral 
presedlat v mladinsko konkuren
co.
- Koliko pa pomenijo leta v špor
tu, kot je kickbox?
- Bolj kot leta so pomembne izkuš
nje, poleg tega pa je dejstvo, da se 
telo pubertetnika še vedno razvija. 
Leta so pomembna, ja, zato bo na 
začetku verjetno nekoliko težje, a 
nič hudega.
- Ravnokar si se vpisal gimnazi
jo. Kako uspeš usklajevati šolo 
in vrhunski šport?
Zaenkrat gre, sem pa šele na za
četku. Zelo pomaga to, da sem v 
športni sekciji gimnazije. Sicer pa 
treniram petkrat na teden, med 
vikendi pa sem pogosto po turnir
jih, tako da časa ni nikoli dovolj. 
A doma pravijo, da najprej pride
ta šola in zdravje, šele potem pa 
šport. Tudi zato danes ne morem 
na trening, ker jutri pišemo mate
matiko.

Aljoša Mislej

M.Si Blizu ljudem.
NSI bo v Izoli nastopila z 9. kandidati 
za občinski svet. Nosilec liste je Kličič Šefik.
Za župana nimamo ustreznega kandidata in je 
bilo dogovorjeno, da se sedanjega župana dr. 
Klokočovnika podpre na prihajajočih volitvah.

• V programu stranke se bomo za
vzemali za dvig kakovosti življe
nja posameznikov in družine kot 
osnovne celice družabnega življe
nja. Kakovost bivanja še posebej 
mladih družin in reševanje njiho
vega stanovanjskega problema je 
zelo pomembna. Dejstvo je, da si 
velika večina ne more kupiti sta
novanja, ali ga najeti na trgu naje
mnih stanovanj.

■ Družinam z več otroki omogočiti 
olajšave. Najemanje ugodnih kre
ditov pri bankah tudi do 30 let.

■ Skrb za starejše občane še pose
bej za tiste, ki so sami in nimajo 
svojcev, da bi jim pomagali.

■ Aktivno se vključiti pri razvoju po
deželja in reševati tekočo proble
matiko. Podpreti usmeritve občine 
v razvoj turizma, še posebej ter
malnega na področju Delamarisa 
in Ladjedelnice, izdelati projekte 
za področje Argoline.

1 Varovanje okolja in skrb za vse eko 
sisteme na tem področju. Podpreti 
razvoj drobnega gospodarstva, 
obrtnike stimulirati, omogočiti jim 
najem bolj ugodnih kreditov in

spremeniti 
davčno po-| 
litiko.

• Idejno rešiti ureditev prometa in 
parkiranja v starem mestnem je
dru in širše. Pomagati športnim 
klubom in šolam pri delu z mladim. 
Na kulturnem področju izgradnja 
kulturnega doma.

• To so prioritete za katere se bomo 
zavzemali v stranki ter s svojim 
delom odgovorno pristopili reše
vanju problemov v občini.Trudili se 
bomo, da vnesemo več poštenosti 
in strpnosti v medsebojno komu
niciranje ter se konstruktivno lotili 
reševanja problemov v medsebo
jnem spoštovanju vsakega posa
meznika oz. skupine.

Občanke in občani, če se odloči
te za nas, obkrožite številko 4 za 
občinski svet, za župana pa št. 7. 
Javno se zahvaljujem stranki Izola 
je naša, županu dr. Klokočovniku, 
stranki SLS in g. Zadelu, da so nas 
prišli obiskat in pozdravit na pred
stavitvi, ki smo jo imeli na Lonki, v 
nedeljo 3.oktobra

DRUŽABNI PLESI V PARU
m odrasle, študente in upokojence

ZAČETNI TEČAJ
ll.oktober 2010,20.30 - 21.45

NADALJEVALNI TEČAJ
ll.oktober 2010,19.15 - 20.30

POROČNI TEČAJ ali 
OBNOVITEV PREDH0DNE6A ZNANJA

(od oktobra do junija ob ponedeljkih 18.00 - 19.00, 
predhodno rezervirajte termin)

JAZZ DANCE-1.vaja 8.oktober
1. skupina: 16.30 do 17.30 (letnik 2003 - 2000)
2. skupina: 17.30 do 19.00 (letnik 1999 - 1996)

VPIS in REZERVACIJE
predhodno pokličite na tel. št.: 031 579 214

pišite na: mirna.dance@gmail.com

OSNOVE GIMNASTIKE in BREAKDANCE - A
za dečke ( letnik 2001 - 2004) 

l.vaja: 8. oktober 2010 od 17.00 - 18.00

Plesni klub 1 ' L vf \f C Izola

Z nami se lahko naučite plesnih korakov prav vsi!

Vaje potekajo v Izoli na Rudi v prostorih Rekreacijskega centra za ženske SVM BO FIT
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ZDRUŽENI
UNITI
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'fJ 1. Edi Grbec
2. Aleš Bohinec
3. Nina Kleva
4. Edvard Kleva
5. Vasilij Žbogar
6. Sendy Petaroš
7. Igor Piantoni
8. Branko Mahne
9. Petra Lazar
10. Jernej Živic
11. Blaž Vončina 

J! Ì5. Samra Kadič
13. Marko Marancin
14. Simon Vouk
15. Noemi Jugovac
16. Vlado Hrvatin
17. Valdi Lakoseljac
18. Romina Salvi
19. Stanislav Žbogar
20. Mariza Benčič
21. Igor Franca
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Kulturniški smerokazi
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Četrtek T.oktober 2010
Kino Odeon

18.00 Mati in Hči (Mother and child)
20.30 Plačanci (The Expendables)

Petek 8. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Mati in Hči (Mother and child)
20.30 Plačanci (The Expendables)

Sobota 9. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Plačanci (The Expendables)
20.30 Mati in Hči (Mother and child)

Nedelja 10. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Plačanci (The Expendables)
20.30 Mati in Hči (Mother and child)

Galerija Al^a / Kristanov trg 1

Vabimo vas na otvoritev razstave, 
ki bo v četrtek, Zoktobra ob 17.00 
v Galeriji ALGA v Izoli

GLINENE MAČKE
Tanja Habjan

galerija INSULA SMREKARJEVAVOIZOUUel.05/64i 5303

Vabimo vas na ogled razstave

ARHAIČNO

ANDREJ PAVLIČ
Razstava bo na ogled do 25. oktobra 2010.

Ponedeljek 11. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Plačanci (The Expendables)
20.30 Mati in Hči (Mother and child)

Torek 12. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Plačanci (The Expendables)
20.30 Morilec v meni (The Killer inside

Sreda 13. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Morilec v meni (The Killer inside me)
20.30 Zadnji gospodar vetra (The Last Airbender)

BOLŠJI SEJEM
sobota 9. 10. od 10.00 do 16.00 pred KULTURNIM DOMOM

udeležba je brezplačna, info 040 623 366
Območna izpostava JSKD Izola in Center za kulturo, šport in prireditve Izola

46. SREČANJE NAJMLAJŠIH FILMSKIH IN VIDEO USTVARJALCEV 
SLOVENIJE Izola, 14. in 15. oktober 2010

Slovenska ljudska stranka

Lista kandidatov SLS za občinski svet občine Izola 
ima številko 5 in je v naslednji sestavi:

1. Bojan ZADEL, univ. dipl. ing. gradbeništva, podžupan Občine Izola

2. Leon ČEBULJ, ribič - nautik - ladjevodja

3. Marija BARAČ, višja ekonomska šola

4. Igor MEJAK, kmetijski tehnik, upravljalec kmetijskih strojev

5. Jožef Marlon KOVAČIČ, ekonomist

6. Alenka CERKVENIČ, dipl. ing. tehnologije prometa

7. Matej KORENIKA, kmetijski tehnik, kmet - vinar

8. Ljubo BIZJAK, mizar

9. Helena KLEVA, ekonomist, upokojenka

10. Danilo GOMBAČ, dipl. ekonomist, vodja vzdrževanja

11. Majda POTOKAR , vzgojiteljica, upokojenka

12. Janja ŠTAMPAR, veterinarski bolničar

ZAUPAJTE NAM!

DELA.LISTA SLS 5

Mestna knjižnica Izola
• četrtek, 7. oktober 2010 ob 19:00
• predavanje KAKO IZBOLJŠATI MEDSEBOJNE ODNOSE?

Vsi ljudje hrepenimo po izpolnjujočih odnosih, vsi si želimo, da bi 
bili v dobrih odnosih z ljudmi, ki so nam blizu in s katerimi preživimo 
velik del svojega življenja. To hrepenenje izvira iz človekove potrebe 
po povezanosti, pripadnosti in delitvi življenja z drugimi: “Ljudje smo 
kot angeli z enim krilom, da bi lahko poleteli, se moramo objeti.” Žal se 
v življenju pogosto dogaja, da so naši odnosi z drugimi sovražni, zavi
stni, ljubosumni, maščevalni, privoščljivi, površinski ...Na predavanju 
boste spoznali vlogo in pomen odnosov ter dobili praktične napotke, 
kako jih lahko izboljšate. Predaval bo Boštjan Trtnik iz Šole čustvene 
inteligence. Vstop je prost.

Na steni ustvarjalnosti bodo v mesecu oktobru svoja dela razstav
ljali Kramelo Kleva - Lesorezi, ter društvo LIK - Tihožitja 
V vitrini ustvarjalnosti bodo v mesecu oktobru na ogled 
ročni izdelki Doris Jelušič.

MOŠKI PEVSKI ZBOR IZOLA
z novim zborovodjem VABI k vpisu nove pevce. Pridite in se nam pridružite. 
Kontakntni osebi: Franc ŽNIDARŠIČ 031 363 534 Franc HERLE 031 654 083

ISTRSKI JAZZ VEČERI Cetore, Truške
• 8.10.2010 Cetore (občina Izola),
• 15.10.2010 Truške (občina Koper).
Na vseh treh koncertih se bodo predstavili Big Band Špicikuc Or
chestra iz občine Piran, Big band Hrošči iz občine Koper in skupina 
JazzLessNess iz občine Izola. Vstop na koncerte bo prost !

S------------------------------------------------------------------------------------------------- \

ISTRA ISTRIA
Zci vse prebivalce Istre v Per tutti gli abitanti de'! Istria

VABILO
Dragi prijatelji,
ob zaključku volilne kampanije se vam zahvaljujem za vašo podporo 
ter vas vljudno vabim na ISTRSKO FEŠTO v petek, dne 08.10.2010 s 
pričetkom ob 19.00 v Gostilno Istra-lstria.

Veselim se srečanja z vami!
V kolikor se srečanja ne bi mogli udeležiti, pa vas vabim, da si ob 19.30 
ogledate soočenje kandidatov za župana na TV Koper- Capodistria.

Lep pozdrav,
Predsednik: Egidio Krajcar l.r.

INVITO
Carissimi amici,
alla conclusione della campagna elettorale vi ringrazio per il vostro 

; supporto e vi gentilmente invito alla FESTA ISTRIANA che si terrà 
venerdì, 08.10 2010 con inizio alle ore 19.00h nella trattoria Istra-lstria.

Vi aspetto per ringraziarvi personalmente!
Per coloro che non potranno parteciparvi, sono invece invitati a seguire 
alle 19.30 il confronto tra i candidati a sindaco su TV Koper-Capodistria.

Cordiali saluti,
Presidente: Egidio Krajcar p.m. ^
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Kandidatna lista DeSUS Izola za člane Občinskega sveta Občine Izola 
Lista dei candidati del DeSUS Isola a mebri del Consiglio comunale Isola

Branko Simonovič Vlado Marič Marjetka Popovski Robert Mulec Anton Juriševič

Katica Guiič Albina Šenk Valter Klobas

Marjan Pavlič Stanko Nežič

STE*L.'
j**

1 V (
m

Anica Adamič

OBKROŽITE
CERCHIATE

Drage volivke in volivci!
Vas glas ima moč. Pridružite se nam. 1 
vašo podporo bo prihodnost Izole boljša.

Gentili elettrici ed elettori!
Il vostro voto è la vostra forza. Unitevi 
a noi. Con il vostro sostegno il futuro di E tempo per 
Isola sarà migliore.

Casje za

Za rojstni dan dobil Vesno
Na ravnokar zaključenem Festivalu slovenskega filma je nagrado 
za najboljši animirani film dobil iolzki režiser, avtor številnih animi
ranih filmov, Koni Steinbacher.ln to ravno za svoj 70. rojstni dan.
Nastajanje filma Mrtvaški ples 
je nagrajenec predstavil tako-le: 
“Film se je porajal ob nastajanju 
večjega projekta po zgodbi Nelde 
Štok Vojska »Zakaj je Istra luž
na«, katere vsebino sem postavil 
v Hrastoveljsko cerkev. V proce
su realizacije se je porajala ideja, 
kako vsebino Mrtvaškega plesa 
pripisati osvajalnim vojskam, ki 
so v zadnjih 500 letih prekrižarile 
istrski in širši slovenski prostor ter 
prisilile prebivalce, da niso samo 
tako umirali, kot si je predstavljal 
Janez iz Kastava pred 500 leti. Mr

tvaški ples je tako postajal vse bolj 
celovita enota projekta z množico 
različnih asociacij in sem jo zato 
izločil kot samostojen film z aktu
alnim zaključkom. Pri nastajanju 
celotnega projekta so z nasveti 
sodelovali znani Istrijani, Izolani 
in sodelavci, Edelman Jurinčič, 
Alferija Bržan, Nada Morato, Ja
nez Marinšek, Dušan Kastelic, 
glasbo pa je prispeval še en Izolan, 
Gorast Radojevič.”
Daljši pogovor z nagrajencem in 
jubilantom bomo objavili nasled
nji teden.

Znanstveno-raziskovalno središče 
Koper Inštitut za dediščino Sre
dozemlja UP je v četrtek pripravil 
tiskovno konferenco Arheološki 
park Simonov zaliv, na kateri so 
predstavili Strateški projekt “Arhe
ološki parki severnega Jadrana” 
in promocijski film o rimski vili 
v Simonovem zalivu. Promocijski 
film je delo priznanega avtorja do
kumentarnih filmov nacionalne 
TV, Jadrana Sterleta.

Kralj Matjaž 
Darja Gregoriča
Med udeleženci 8. madnarodnega 
kiparskega simpozija “Forma viva 
Makolje 2010” je bil tudi izolski sli
kar in kipar, Darjo Gregorič. Kot je 
videti iz fotografije je upodobil raz- 
mišljujočega, če ne spečega, Kralja 
Matjaža. Pri delu mu je bil v veliko 
pomoč prijatelj Edi Štampar, ki ima 
dober del zaslug za dokončanje te 
zahtevne skulpture.

gàtmf

vaš kandidat za župana

Za Izolo! Za mojo občino.

4.
SDS
www.izola.sds.si ■

Kandidati za svetnike naše ob ine
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Knjižni krog je več kot le krožek
Književnost je kompleksna reč. Nastanek literarnega dela se začne seveda pri pisatelju samemu, nadaljuje pri raznoraznili urednikih 
in lektorjih, nato pride v roke založnikov, ki zato, da delo zagleda luč sveta priskrbijo sredstva, ki so nujno potrtbna tudi tiskarjem, da 
knjižno delo natisnejo v “realno” obliko. In konča se pri navadnih smrtnikih, ki smo tudi tisti, ki delo lahko najbolj objektivno ocenimo.
A ta tako naravni tok nastanka literar
nega dela se lahko zalomi takorekoč 
pri skoraj vsaki ključni točki. Lahko 
se zgodi, da avor preprosto ne pripravi 
dovolj dobrega dela ali, pa da se ured
nikom delo ne zdi dovolj kvalitetno, 
založniki pa hitro ugotivijo, katero 
knjižno delo jim bo tudi prineslo ne
kaj dobička, katero pa ne. In končno, 
“navadni smrtniki” lahko ocenimo 
neko delo samo, če nanj naletimo in g 
na koncu tudi preberemo. Zato ni nič 
čudnega, če marsikateri kvaliteten 
avtor nikakor ne more iz anonimnosti, 
pa ne zaradi svoje krivde. Ne vedno, 
no.

Temu poteku dogodkov poskušajo 
kljubovati v novonastalem Knjiž
nem krogu, društvu, ki je nastalo 
ravno zato, da ponudi možnost 
neznanim primorskim avtorjem, 
da se predstavijo tistim, ki jih to de
jansko zanima.
Vanja Pegan, naš sokrajan, ki je v 
slovenskem knjižnem prostoru že 
ime in je tudi med pobudniki in so
ustanovitelji društva pravi, da so se 
za ta korak odločili zato, ker vedo, 
da je na našem prostoru veliko več- 
kvalitetnih avtorjev, ki pa nikakor 
ne uspejo prodreti na trg. “Danes 
je zelo težko za mladega avtorja, da 
pride do bralcev. Velikokrat je edini 
način, da neznani avtor izda knjigo 
ta, da se odloči za samozaložbo, ki 
pa ima tudi svoje slabše plati, ena 
od teh pa je vsekakor distribucija. 
In tudi zato je nekaj odličnih pe
sniških zbirk različnih domačih av
torjev na razpolago samo pri njiho
vih sosedih, znancih in prijateljih.”

Knjižni krog, pravi Pegan, je prav 
to, namreč krog, ki ga predstavlja 
založba in bralec.
“Ob včlanitvi v društvo bo vsak novi 
član dobil knjižne izdaje za tekoče 
leto, s članarino, ki bo kakšnih 20 
eurov letno, pa bo član tudi pris
peval sredstva za tisk omenjenega 
dela. Tako bo vsak knjižni entuzi
ast na obali lahko sam prispeval k 
nastanku literarnega dela, v kate
rem bo lahko nato tudi užival.” 
Prvo srečanje Knjižnega kroga je 
bilo ravno včeraj v lucijski knjižni
ci, kjer so vsi prisotni člani dobili 
knjižno izdajo pesniške zbirke De
nisa Rosande “Barve svetlobe”, ki 
je tudi prva izdaja založbe Knjižni 
krog, ob tem pa še zvočno knjigo 
Vanje Pegana “Nebo davnega pole
tja”, ki je izšla v koprodukciji z za
ložbo kaset in plošč RTV Slovenija. 
“Na Primorskem je več dobrih av
torjev, ki preprosto ne morejo priti

do bralcev in upamo, da jih bomo 
z našim Knjižnim krogom uspeli 
predstaviti tistim, ki jih to najbolj 
zanima, a obenem moram omeni
ti, da ne bomo založili kateregakoli 
dela. Izdali bomo tiste, ki se nam 
bodo zdeli dovolj kvalitetni, za kar 
bo poskrbelo uredništvo društva, 
kjer so sami delavci stroke. Odločili 
se bomo za knjižna dela, ki bi sicer 
težko prišla preko sita katere od ko
mercialnih založb. Eno od takšnih 
je tudi odlična pesniška zbirka De
nisa Rosande.”
Knjižni krog se bo zbral takrat, ko 
bo pripravljena izdaja literarnega 
dela, sicer pa je v pripravi tudi splet
na stran. Vanja PEgan je ob koncu 
dodal, da je društvo Knjižni krog 
kot nekakšen majhen ogenjček, ki 
bo posvetil na literarno dogajanje 
na obali. Najprej bo ta ogenj seveda 
majhen, a vemo, kako je z ognjem, 
posebej v obdobju suše.

AM
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Dobili smo tudi stari izolski 
statut
Včeraj, v sredo, 6. oktobra, so 
v palaži Manzioli, nekoliko ne
pričakovano, brez velikih najav, 
pripravili tiskovno konferenco 
“Ob 650-letnici izolskega sta
tuta”. Predstavniki občine Izola 
in Univerze na Primorskem so ob 
tej priložnosti predstavili “Stari 
Izolski statut od 14. do 18. Sto
letja - prevod s študijo”, avtorjev 
Dušana Kosa in Mitje Sadeka. 
Hkrati so predstavili tudi pona
tis “Faksimila statuta Izolskega 
komuna” iz leta 1360,
Statut izolskega komuna iz leta 
1360 je najpomembnejši ele
ment pisne kulturne zakladnice 
mesta Izole. Ta mestni zakonik 
spada med kulturne spomenike, 
ki nam s svojo vsebino celovito 
razkrivajo vsa področja življenja 
tistega časa. Je značilen izraz 
elementov izolske urbane kul
ture in prava ter predstavlja ge
nerično rast in zaokrožen razvoj 
izolskega komunskega prava od 
14. do 18. stoletja.
Ravno edinstvenost tega doku
menta in želja po njegovi večji 
dostopnosti so nas pripeljali do 
izdaje transkripcije izolskega 
statuta (leta 2006), prvega in 
drugega ponatisa faksimila sta
tuta ter sedaj tudi do prevoda be
sedila starega izolskega statuta 
od 14. do 18. stoletja.
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Priključek je, priključka ni...
Dvomim, da se še kje, razen v Sloveniji, dogaja, da je konkurenčnost zgolj formalna oziroma navidezna, v stvarnosti pa 
imamo opravka z monopolisti. Seveda “ta kratko” potegnemo uporabniki, to pa je eden od tipičnih primerov,
Eden od najbolj “čudnih" primerov se 
je pričel s pojavo telekomunikacijske
ga ponudnika na slovenskem tržišču.

Podjetje T-2 d.o.o. je bilo ustanovlje
no maja 2004, v drugi polovici leta 
2005 pa so nas že pozdravljali njihovi 
jumbo plakati z zanimivo ponudbo. 
Ob obisku njihove spletna strani smo 
videli odštevanje dnevov do otvoritve 
spletne strani. Ko smo ta dan doča
kali, smo si lahko ogledali njihovo 
ponudbo ter imeli možnost online 
prijave ter nato prejeli na dom po
godbo o zagotavljanju storitev, ne
kateri pa na zahtevo še pooblastilo za 
odjavo obstoječega ponudnika. 
Vendar to ni bilo tako enostavno, 
prvi uporabnik je namreč na pri
klop čakal VEČ KOT 100 DNI. Iz
govor Telekoma? Vsakič drugačen 
in tako je kljub vsem pritožbam ki 
jih je T-2 pošiljal APEKu, Telekom v 
miru kraljeval, saj ostala konkurenca 
ni ponujala bistveno boljših pogojev 
od Telekoma ali SiOLa, T-2 pa je bil 
prvi ki je ponudil VDSL tehnologijo, 
kasneje še VDSL2 in s tem ponudil 
bistveno višje hitrosti prenosa podat
kov (za dostop do interneta) in vse 
skupaj za precej nižjo ceno.

Zaradi vseh teh “nagajanj” si je ve
liko uporabnikov premislilo in si 
še dandanes ne upajo menjati po
nudnika, da ne bi ostali za dalj časa 
odrezani od svetovnega spleta, upo
rabe telefona ter gledanja televizije. 
T-2 je bil omejen tudi s prenosom 
telefonskih številk iz Telekomo
vega omrežja in je tako lahko po
nujal le svoje (nove) telefonske 
številke, seveda pa si skoraj nihče 
ni želel izgubiti obstoječe telefonske 
številke, ne glede na precej nižje po
nujene cene, Telekom pa bi po za
konodaji moral to omogočiti že od 
novembra 2004.
Pri vsem tem je bil T-2 gotovo zelo 
oškodovan, saj ni mogel ponujati

KamnosestvoQP Jakša
GRANITIKA d.o.o.

Družinska tradicija obdelave naravnega kamna od leta 1917

GRANIT IN MARMOR

O OKENSKE POLICE 
0 STOPNICE
0 KUHINJSKI IN KOPALNIŠKI PULTI 
0 NAGROBNIKI 
0 TLAKI IN STENSKE OBLOGE

S tem oglasom 
vam priznamo

10 % popusta 
na naročilo nagrobnega 

spomenika

razstavni prostor Koper, 
Ankaranska cesta 7 

tel.: 05 63 00 325

z vami od pon.-pet. med 9. in 17. uro ter v sob. med 9. in 12. uro 
nedelje in prazniki: zaprto

www.kamnosestvo.com, e-mail: info.kamnosestvo@siol.net 

SODELUJEMO Z IZOKARTICO (Popusti se ne seštevajo)

svojih storitev uporabnikom, veli- 
kose jih je vmes premislilo zaradi 
predolgega čakanja, za nekatere pa 
so si bili tudi sami krivi. Niso bili 
namreč pripravljeni na tak naval 
naročnikov in niso imeli dovolj teh
ničnega osebja za hitro in kvalitetno 
izvajanje priklopov, zaradi česar jih 
je kdo tudi zapustil oziroma prekinil 
naročniško razmerje.

Priključek je priključka ni
Takšno zgodbo o “nagajanju” tudi 
sam zelo dobro poznam, saj sem 
pri svojem priključku naletel na 
zelo čudno situacijo. V stanovanju 
sem imel telefonski priključek, na 
katerem sem želel naročiti T-2jeve 
storitve, vendar sem v roku dobre
ga meseca prejel njihov negativni 
odgovor, češ, da v bloku ni proste 
parice na katero bi me lahko pri
ključili, čeprav sem kabel iz Tele
komove omarice imel napeljan v 
stanovanje in je tukaj pred časom že 
bil telefonski priključek s številko. 
Po pogovoru z njihovim svetoval
cem, so mi predlagali naj skušam 
naročiti SiOLove storitve, da vidimo 
če bo odgovor prav tako negativen. 
Priznati moram, da sem pričakoval 
enak odgovor, toda že naslednji dan 
me pokličejo, če lahko dan kasneje 
njihov tehnik opravi priklop. Prese
nečen sem potrdil in si vzel prost 
dan, saj so rekli da bo prišel v do
poldanskem času.
Telekomov monter je res prišel po 
dogovoru z modemom v roki in mi v 
zelo kratkem času priklopil modem 
ter izvedel še vse ustrezne teste in 
povedal da lahko izvedem registra
cijo in pričnem uporabljati njihove 
storitve.

To sem tudi storil in čez dobrih 10 
minut sem že bil povezan v svetovni 
splet in to celo s tehnologijo VDSL. 
Takoj sem pobasal pogodbo in se 
odpeljal v Koper na T-2jevo poslo
valnico, kjer so me bili zelo veseli, 
saj se je ponovno izkazalo da Tele
kom preprečuje T-2ju priključevanje 
novih naročnikov (pisalo se je leto 
2008).
Ampak, čudežev še ni bilo konec. 
Teden dni kasneje sem namreč pre
jel klic T-2jevega monterja, da bi 
naslednji dan prišli zamenjati SiO- 
Lov modem z njihovim in me tako 
končno priključili, tako da bom la
hko pričel z uporabo njihovih sto
ritev. Od takrat sem imel 2 izpada 
omrežja v slabem vremenu, enega 
ko so bili popolnoma odrezani od 
svetovnega spleta in enega ko mi je 
odpovedal modemov napajalnik ter 
mi ga je tehnik prišel naslednji dan 
zamenjati z novim. Poznam še celo 
vrsto enakih ali podobnih primerov, 
marsikdo pa si je tudi premislil in 
raje plačeval še naprej višjo naročni
no, kot imel vse te “kolobocije”.

Nenavaden stečaj
V zadnjih dneh pa so se pričele še 
govorice o stečaju T-2ja, ki je prejel 
najprej predlog stečaja od Smartco- 
ma (tega je bilo že nekaj časa nazaj) 
s katerim so potem zadeve uredili, 
zdaj pa še s strani Telekoma. T-2 je 
hitro objavil novico, kjer je vse upo
rabnike obvestil da ne bo prišlo do 
nikakršnih prekinitev in da bo delo
vanje njihovih storitev nemoteno. 
Nečesa pa vendarle ne razumem. 
Telekom je T-2 oviral tako dolgo, 
da se je nabralo odškodnin za sko
raj 130 milijonov evrov, stečajni 
postopek pa je Telekom vložil za 12 
milijonov evrov. Kdo je torej komu 
dolžan denar? Kako lahko Telekom 
zahteva stečaj podjetja T-2? Osnov
ni kapital podjetja T-2 je trenutno 
28.264.625,75 evrov, ali ni to več? 
Ali se stečaj ne zahteva če so dolgovi 
podjetja višji kot je osnovni kapital? 
Zdaj lahko samo počakamo na od
govor sodišča, oz. uradne ustanove 
ki bo to zadevo razčiščevala.

Žiga Dolher
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Vsi kandidati so pozabili na Gavioli
Po ponovnem odprtju diskoteke 
Gavioli, se je življenje, nas tukaj 
živečih prebivalcev, spet sprevr
glo v pravo nočno moro. 
Apeliram na vse županske kan
didate, da pristojni organi občine 
Izola zavzamejo vse potrebno, 
da nevzdržnost bivanja v tukaj
šnjem poselitvenem območju, 
zaradi neznosnega hrupa oseb
nih avtomobilov in jakosti dis- 
kotečne glasbe, ki jo povzroča 
obratovanje diskoteke Gavioli, 
preneha.
Ob dejstvu, da se v zabavišču 
vrti hrupna glasba, ki je moteča 
navzven, je povezana tudi gla
snost mladih izven prostorov in 
nenehno cviljenje avtomobilskih 
gum, ki ga povzročajo ekstremni 
šoferji.

Zaradi velikega števila avtomo
bilov, s katerimi se pripelje mla
dina iz vseh koncev Slovenije in 
izven, se zaparkirajo vsi dovozni 
prostori v poselitvenem območ
ju, obenem nam v bivalnem na
selju kratijo nočni mir, kar nas 
psihofizično izčrpava.
Potrebno je razumeti, da nam je 
dovolj psihofizičnega trpljenja, 
saj smo pred zadnjim zaprtjem 
diskoteke v lanskem letu, celih 
14 let živeli v nemogočih živ
ljenjskih pogojih, tako, da nam 
je sedaj, s ponovnim delova
njem diskoteke, postalo življe
nje nevzdržno.
Javnost je seznanjena z doga
janjem v diskoteki občutek pa 
imamo, da izolska mladina v to 
diskoteko sploh ne ali zelo redko

zahaja. Policisti so velikokrat 
ukrepali zaradi gneče in pritiska 
na vhodna vrata, zato bi bilo res 
hudo, če bi se ponovila znana 
»Lipa«.
Zaradi vsega navedenega menim, 
da diskoteka Gavioli kot taka ne 
predstavlja nobene družbene 
koristi, temveč ravno nasprot
no, predstavlja družbeno neod
govorno ravnanje za okolje. Če 
želim biti še bolj jasen, osebno 
menim, da je diskoteka Gavioli 
pravzaprav Izoli nepotrebna.
Da bo Izola res taka kot si želi
mo, apeliram na vse županske 
kandidate, da se med drugimi 
pomembnimi stvarmi, ki jih je 
treba rešiti v občini Izola, sooči
jo tudi s tem dejstvom in skušajo 
problem rešiti. Klavdij Gunjač

Opravičilo sodelavcem

V volilnem časopisu, ki ga je izdala 
območna organizacija Socialnih de
mokratov Izola, je bil objavljen tudi 
intervju z menoj. V njem je (sicer 
zaradi omejenega prostora v zelo 
skrajšani obliki) zapisano nekaj 
stavkov, ki so, ker nisem bila dovolj 
natančna pri izbiri besed, po nepo
trebnem prizadele nekaj mojih nek
danjih sodelavcev v izolski občinski 
upravi.
Naj najprej pojasnim tisto, kar je 
bilo napak povedano: ko sem go
vorila o 60% povišanju plač, seveda 
nisem mislila, da so se plače za toli
ko povišale posameznim delavcem, 
temveč v masi. Glede na to, da je na 
novo zaposlenih v tem času 16 več 
delavcev (po najnovejših podatkih 
jih je 16 več kot leta 2006), se je že 
samo zaradi njih povečala masa plač 
za skoraj 28% in če vemo, da je med 
njimi večina takih, ki dobivajo naj
višje plače na občini, je njihov pris
pevek k povišanju mase kar zajeten. 
Dva poklicna podžupana, vrsta sve
tovalcev, ki delajo ali pa ne...
Kar pa se tiče učinkovitosti in spo
sobnosti zaposlenih v občinski 
upravi, pa tisti, ki so vedno bili in 
so sposobni in učinkoviti, že dobro 
vedo, da se moja kritika ne nanaša 
na njih. V takem članku pač ni mo
goče naštevati imen.
Zaradi vsega naštetega se iskreno 
opravičujem vsem tistim sodelav
kam in sodelavcem v izolski občin
ski upravi, ki so v preteklosti radi in 
z navdušenjem delali za Izolanke in 
Izolane, ki so bili vedno pripravlje
ni narediti več, kot je bila njihova 
delovna obveznost in ki so to svojo 
pripadnost ohranili tudi dandanaš
nji, kljub neprijaznemu delovnemu 
okolju in, kolikor mi je znano, tudi 
mobingu, ki so mu bili izpostavlje
ni.
Opravičilo pa zagotovo ne velja za 
kar precejšnje število tistih, ki niti 
prej niti danes niso predani Izoli in 
poslanstvu, ki bi ga morali uresniče
vati na svojem delovnem mestu.

Breda Pečan

Par condicio?

Esiste a Isola un’Isola infelice. Po
chi lo sanno, e prima di ritornare 
nel silenzio, alla vita quotidiana ed 
al nostro lavoro giornaliero, coglia
mo l’occasione per denunciare per 
l’ennesima volta che nella nostra 
amata Isola, esistono “Italiani di 
Seria A”,e “Italiani di Serie B”. A 
riconferma di questa tesi, l’articolo 
pubblicato sul sito della CAN di 
Isola (ilmandracchio.org), con il 
quale si e’ gettato altro fango su chi, 
semplicemente, non approva qu
anto fatto sino ad oggi dall’attuale 
leadership politica minoritaria di 
Isola. L’articolo in questione, datato 
30 settembre, col quale e’ stata pre
sentata la Lista dell’attuale CAN di 
Isola, (lista Bressan) cita: 
“Purtroppo, come e’ stato ribadito, 
non esiste la possibilità’ di un vero 
confronto con l’altra lista (leggi Lista 
Forza Isola) di connazionali che sta 
sfuggendo tutte le occasioni e possi
bilità’ di dialogo, ma anche di con
fronto dei programmi, per cui c’e’ il 
sospetto che non dispongano di un 
vero e proprio programma eletto
rale, a parte quello di appropriarsi 
delle istituzioni e delle risorse desti
nate alla Comunità’ Italiana.”
In campagna elettorale, si sa, i toni 
si fanno aspri. Ma dichiarare che 
unico scopo della lista “Forza Iso
la”, e’ quello di appropriarsi delle 
istituzioni e dei soldi destinati agli 
Italiani e’ una grossa offesa per tu
tti coloro che cercano di preservare 
l’identità’ culturale italiana a Isola. 
Accuse intrise di odio e di disprez
zo caratteristiche di chi ha paura di 
perdere proprio quelle poltrone e 
quei soldi che sta gestendo da qual
che decennio.
Va precisato ancora, che alla presen
tazione della lista Bressan, organi
zzata dalla C.I. Pasquale Besenghi 
degli Ughi, la Lista “Forza Isola” non 
e’ stata affatto invitata. E che dire 
del conflitto d’interesse? E’ mai po
ssibile che due terzi dei membri de
lla commissione preposta a decidere 
chi e’ idoneo a entrare nell’elenco 
elettorale siano nel contempo an
che candidati alle elezioni? Queste e 
altre cose, gli Isolani non le sanno. 
E come informarli, quando i media 
minoritari a Isola (sito internet e “La 
voce del Mandracchio”) sono gesti
ti da chi governa e racconta i fatti a 
modo suo? Pertanto e’ impossibile 
competere ad armi pari.
Grazie al Mandrač per lo spazio con
cessoci.
Lista “Forza Isola”
Felice Žiža e Donatella Vodopija 
candidati per i seggi garantiti al 
Consiglio Comunale 
1. Felice Žiža 4. Sebastjan Morato 7. 
Donatella Vodopija 8. Eleonora Pali- 
ska 9. Fiorenzo Dassena 10. Emilio 
Bevitori 11. Marko Gregorič 16. Gu
ido Križman 18. Ester Hrvatin Can
didati per le elezioni del Consiglio 
della CAN di Isola
pojasnilo: Uredništvo Mandrača in 
uredništvo II Mandracchio delujeta 
ločeno, zato Mandrač ne prevzema od
govornosti glede enakovredne zastopa
nosti vseh kandidatov it. skupnosti.

Odšel je

Miro Pergar
1943 - 2010

Pogovori z njim niso bili preprosti.
Še posebej takrat, ko mu je Stango 
držal Jože Poglajen imenovan Bul
dožer s katerim sta preživela dober 
del njegovega obrtniškega dela živ
ljenja. Ko sta bila oba v formi je bilo 
hudičevo težko in ne vem, če sem 
kdaj izpadel vsaj normalno izobra
žen, posebej razgledan pa gotovo ne.
Pa so bila moja vprašanja povsem 
preprosta: “šterica spet črkuje?”
Najprej sta se pogledala med seboj in potem sta me poučila o vsem, 
od tega, da Tomosov izvenkrmni pač mora črkovat, da sem gotovo 
točil nafto namesto mešanice, da nisem že par let zamenjal svečke 
in podobne male skrivnosti velikih mojstrov.
In Miro je bil mojster. Menda eden najboljših za servisiranje Tomo
sovih izvenkrmnih motorjev. Za njimi je potoval po celi Jugoslaviji, 
jih servisiral na kanalih Donava - Tisa - Donava, “kjer so zaradi pe
ska še danes zakon s svojim zračnim hlajenjem”, kot me je poučil, 
pa tudi v Padski nižini brez njih in brez Mirata ni šlo. Bil je eden 
redkih Tomosovcev, ki niso preko ograje in v žepih domov spravili 
vsaj za en moped in eno štirico rezerbnih delov, preprosto zato, ker 
je bil gospod serviser, tisti ki gre v tovarniško trgovino in vzame 
kar potrebuje. Veliko let kasneje, ko je zmanjkalo rezervnih delov 
in ko ni bilo več uradnega servisa, si je pomagal tako, da je z enega 
motorja jemal in dajal na drugega in, če je bilo treba, je tudi kakšen 
del Johnsona montiral na Selvo in se skrivaj smejal nam, ki nismo 
vedeli, da je motor pravzaprav isti.
Celo življenje je vohal bencin in imel prste uničene od olja in maziv, 
toda to je bil njegov svet, in čeprav ni ločil vseh barv, je znal poveza
ti tudi zapletena vezja sodobnih elektronskih pripomočkov motorjev 
nove generacije. Ne vem, kam bodo s svojimi starimi desetkami in 
Mercuriji zdaj hodih lastniki, ki so velikokrat rešitev plačali s kozar
cem pod Figo, ker se jim je zdelo, da je to dovolj.
Čeprav je bil po rodu Gorenjec je bil do obisti zavezan morju. Že 
kot mladenič je bil eden boljših izolskih modelarjev, seveda je bil 
tudi jadralec, vendar je bil najraje na hitrih čolnih s katerimi je znal 
divjati po regatnih poljih velikih tekmovanj, ki so jih organizirali v 
jadralnem klubu Burja in zadnjih 15 let v jadralnem klubu Olimpie, 
ki je dobil prostore tam, kjer je on nekoč imel obrt. Tam je bilo nje
govo orodje, tam je bil doma, morda celo bolj kot v pravem domu. 
Pogrešali ga bodo njegovi številni prijatelji, stari in najmlajši jadralci, 
ki jim je bil rešitev, ko niso vedeli kako popraviti pokvarjen škripec, 
pogrešali ga bomo stanovalci Ljubljanske ulice in tudi soseda, ki jo 
je skrbelo, da se celo dopoldne nič ne oglasi in še marsikdo.
Jaz pa bom pogrešal tiste dolge pogovore o pametnem novinarju, 
ki ne ve koliko milimetrov je tričetr cole in kateri ključ največkrat 
uporabljajo Francozi pri svojih avtomobilih. Da o izvlakaču konusne 
osovine niti ne govorim. Ne vem, kdo mi bo zdaj lahko odkril vse te 
skrivnosti in popravil štirico. Mef
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Rad imam Izolo
Amo Isola

mag. Igor Kolenc
in sd Izola vabita na koncert

Rudija Bučarja
Petek, 8. oktobra 

ob 19. uri 
Manziolijevtrg, Izola

Udeležite se odličnega vzdušja z dobro glasbo, 
po izolsko pečenimi sardelami in vinom z okoliških 
hribov. Nazdravimo Izoli skupaj!

Naročnik oglasa: Volilni štab mag. Igorja Kolenca

LISTA KANDIDATOV ZA SVETNIKE:
BREDA MEDVED 
PLAVIJO BONIN 
DRAGAN SINOŽIČ 
BARBARA BRAČANOV 
SREČKO GOMBAČ 
BENO BAJDA 
JANJA SEVER 
BLAŽ RADUJKO 
VILJENKA VESEL 
BORUT GORNJEC 
VALTER BRUNDULA 
TATJANA GORNJEC 
ALAN TRBIŽAN 
TANJA SAHIR-GOMBAČ 
MIRO KRALJ 
ESTER DASSENA zares nova

politika
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